Hola! Em dic Marta Aliaño. Tinc 15 anys, fa poc que els he complert. Visc en un poble que es diu Cànoves i Samalús, concretament a la urbanització que es diu Ca L'Esmandia. M'agrada molt on visc encara que sigui en el camp i hagi d'anar amb cotxe per apropar-me a la ciutat o amb autobús per anar a l'institut.

L'Institut m'agrada. Sembla estrany, però m'agrada perquè penso que és pel meu bé i perquè a casa m'avorriria. A mi no m'agrada gens treballar: em fa mandra, molta mandra. Només m'agrada menjar i anar amb les amigues. Però com que no puc triar m'aguanto i vaig a classe, com vosaltres oi?

La meva assignatura preferida és ciències naturals. M'agrada estudiar el cos humà perquè en un futur vull ser auxiliar d'infermera. Crec que tot es posar-s'hi, no m'agrada gaire estudiar, només el que em convé, però no vol dir que no estudiï.

A casa m'ajuden molt, em motiven, em fan veure el que sóc i el que seré. Visc amb la meva mare, amb el meu pare i amb la meva àvia. Ah!, sé que és una ruqueria, però també visc amb els meus animalets que són com de família: el meu gos i els meus tres gatets. També tinc una germana que té 11 anys més que jo, està casada i té una filla. A la meva germana, al meu cunyat i a la meva neboda, me'ls estimo molt.

En el meu temps lliure em connecto al Messenger (l'ordinador), vaig a passejar amb el meu novio i els meus amics o també anem a la discoteca que hi ha a prop de Cardedeu. A vegades anem a una pista de futbol on ens posem a jugar o a parlar i berenem, ens passem la meitat dels dies allà.

Jo em considero una persona sociable, carinyosa quan vull i una mica xerraire, la gent diu que tinc cara de mala llet però quan em coneixes crec que ja no dius el mateix.

La meva opinió sobre el projecte és que està molt bé per connectar-nos amb vosaltres i per intercanviar receptes i cançons.

Adéu©

Hola! Je m'appelle Marta Aliaño. J'ai 15 ans, il fait peu que je les ai accomplis. Je vis en un village qui se dit Cànoves i Samalús, concrètement à l'urbanisation qui se dit Chez Esmandia. Elle me plaît beaucoup où je vis bien que ce soit dans le champ et doive aller en voiture pour m'approcher à la ville ou en autobus pour aller à l'institut. L'Institut me plaît. Il semble étranger, mais il me plaît parce que je pense qu'il est pour le mien bien et parce qu'à la maison je m'ennuierais. Il ne me plaît pas du tout de travailler: il me fait de la paresse, beaucoup de paresse. Il me plaît seulement de manger et d'aller avec les amies. Mais comme je ne peux pas choisir je tiens et je vais à classe, comme vous? Ma matière préférée est sciences naturelles. Il me plaît d'étudier le corps humain parce qu'en un avenir je veux être auxiliaire d'infirmière. Je crois que tout se s'y mettre, il ne me plaît pas beaucoup d'étudier, seulement ce qui me convient, mais qui il ne veut pas dire que n'étudie pas. À la maison ils m'aident beaucoup, ils me motivent, ce que je suis et ce que je serai me font voir. Je vis avec ma mère, avec mon père et avec ma grand-mère. Ah!, je sais que c'est une bêtise, mais je vis aussi avec mes animaux qu'ils sont comme de famille: mon chien et mes trois chats. J'ai aussi une sœur qui a 11 ans de plus que moi, elle est mariée et elle a une fille. À ma sœur, à mon beau-frère et à ma nièce, je me leur aime beaucoup. Dans mon temps libre je me connecte au Messenger, je vais me promener avec mon fiancé et mes amis ou nous allons aussi à la discothèque qu'il y a près de Cardedeu. Parfois nous allons à une piste de football où nous nous mettons à jouer ou à parler et nous goûtons, nous nous passons la moitié des jours là. Je me considère une personne sociable, affective quand je veux et un peu bavard, les gens disent que j'ai chère de mauvais lait mais quand tu me connais je crois que tu ne dis plus le même. Mon opinion sur le projet est qu'il est très bien pour nous connecter avec vous et pour échanger des recettes et des chansons. Au revoir !@

Hola! Em dic Judith Carvajal Márquez. Visc a Cardedeu i estudio quart d'ESO, però no m'agrada massa estudiar perquè no se'm dóna massa bé.

Tinc un germà que es diu Edgar de 8 anyets. Sóc una noia baixeta, morena i amb el cabell arrissat. Em considero una noia simpàtica i amable, tot i que si no em coneixes bé semblo una altra cosa. En el meu temps lliure m'agrada sortir amb 10 noies que són encantadores, simpàtiques, amables. Resumint les meves amigues són genials. Sortim pel poble totes juntes o anem a la discoteca, a mirar botigues o a fer coses d'aquestes que ens agrada fer a la joventut. Espero que aquest projecte surti bé perquè és bastant interessant.

Salut! Je m'appelle Judith Carvajal Márquez. Je vis dans Cardedeu et j'étudie quart d'ESO, mais il ne me plaît pas trop d'étudier parce que il ne m'est pas donné trop bien. J'ai un frère qui s'appelle Edgar de 8 ans. Je suis une fille ne pas trop haute, brune et avec le cheveu frisé. Je me considère comme une fille sympathique et aimable, bien que si tu ne me connais pas bien je sois une autre chose. Dans mon temps libre il me plaît de ressembler avec 10 filles qui sont enchanteresses, sympathiques, aimables. En résumant mes amies sont géniales. Nous sortons par le village toutes ensemble ou allons à la discothèque, à regarder des magasins ou à faire les choses de celles-ci qu'il nous plaît de faire à la jeunesse. J'espère que ce projet sort bien parce que c'est assez intéressant.

Hola! Em dic Mònica Deamo tinc 16 anys i visc a Cardedeu. Sóc baixeta, amb el cabell curt, castany i llis. De caràcter, la gent diu que tinc molt geni i que m'enfado de seguida, però també que sóc bona persona

Tinc un germà que es diu Sergio i que és el més gran i té un nen petit que es diu Àlex. També tinc una germana bessona que es diu Sònia.

En el meu temps lliure el que faig és anar a una plaça amb els meus amics i passar allà gairebé tot el dia.

Espero que al final del projecte puguem acabar cuinant un dels plats de cuina que ens hàgiu enviat.

Salut! Je m'appelle Mónica Deamo ai 16 ans et vis dans Cardedeu. Je ne suis pas très haute, avec le cheveu court, châtain et plat. De caractère, les gens disent que j'ai beaucoup un caractère fort et que je suis agacé tout de suite, mais aussi que je suis bonne personne. J'ai un frère qui s'appelle Sergio et qui est le plus grand et a un petit enfant qui s'appelle Àlex. J'ai aussi une soeur jumelle qui s'appelle Sónia. Dans mon temps libre celui que je fais il est d'aller à une place avec mes amis et de passer là presque tout le jour. J'espère qu'à la fin du projet nous pouvons finir par cuisiner l'un des plats de la cuisine que vous nous avez envoyée.